
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
Please fill the seats in the front first

預備迎見你的神
Prepare to Meet your God



國際生小家
Ichthus Cell Group



家裡的事
Announcenents



歡迎新朋友
Welcome New Comers



12/26 聖誕主日 1/2異象主日 1/9

桌椅就位 & 打飯 Ichthus  哈哈猶獅 喲喲 國高兒童 新心望旺

善後清理 &場復 Ichthus  叮噹猶獅 鹿鹿 家庭長青 嘉宏猶獅

協助人員 Harry  歐淑敏 歐淑敏 林正哲

主日愛宴 Luncheon Service



1/2 下週主日證道 Sermon

講員 : 高天圓牧師 Pastor Kao

講題 : 喜樂配搭合一長成
Joyfully Serving Together

預告 Next Week Preview









禱告事項
Prayer Requests



路加福音 Luke  2 : 10-12
10.那天使對他們說：「不要懼怕，我報給你們大喜的信息，是關乎萬民的。 11.因今天在大衛
的城裡，為你們生了救主，就是主基督。 12.你們要看見一個嬰孩，包著布，臥在馬槽裡，那
就是記號了。」10.But the angel said to them, "Do not be afraid. I bring you good news of great joy 

that will be for all the people. 11.Today in the town of David a Savior has been born to you; he is Christ 

the Lord. 12.This will be a sign to you: You will find a baby wrapped in cloths and lying in a manger."

感謝神
有一個大喜的信息，是跟你我都相關的 -

耶穌降生為拯救世人。
為在座的每一位，都得著神滿滿的恩惠，
並領受從耶穌而來的平安喜樂禱告。Praise God that there is a 

message of great joy that is relevant to you and me-Jesus was born to save the world. May 

everyone here be filled with the grace of God, may we also receive peace and joy from God.



上週經文 Last week Scripture

雅各書 James  5 : 16

所以你們要彼此認罪、互相代求、
使你們可以得醫治。
義人祈禱所發的力量、是大有功效的。

Therefore confess your sins to each other and pray 

for each other so that you may be healed. The 

prayer of a righteous man is powerful and effective.



讀經 & 信息
Scripture Reading & Message



腓立比書 Philippians  2 : 6 - 8

6.他本有神的形像、不以自己與神同等為強
奪的．7.反倒虛己、取了奴僕的形像、成為
人的樣式．8.既有人的樣子、就自己卑微、
存心順服、以至於死、且死在十字架上。
6.Who, being in very nature God, did not consider equality with God 

something to be grasped, 7.but made himself nothing, taking the very 

nature of a servant, being made in human likeness. 8.And being found 

in appearance as a man, he humbled himself and became obedient to 

death-- even death on a cross!



最深的愛 Deepest Love

腓立比書 Philippians  2 : 6 - 8

講員 speaker : 楊右任弟兄 brother Yu-Jen Yang
翻譯 interpreter : 雷可可姊妹 sister Kara



回應
Response



本週經文 This week Scripture

腓立比書 Philippians 2 : 6 - 8

6.他本有神的形像、不以自己與神同等為強奪的．7.

反倒虛己、取了奴僕的形像、成為人的樣式．8.既有
人的樣子、就自己卑微、存心順服、以至於死、且
死在十字架上。6.Who, being in very nature God, did not consider 

equality with God something to be grasped, 7.but made himself nothing, 

taking the very nature of a servant, being made in human likeness.
8.And being found in appearance as a man, he humbled himself and 

became obedient to death-- even death on a cross!



祝福 & 謝飯禱告
Benediction


